
VILNIUS TECH UNIVERSITETO

STUDENTŲ ATSTOVYBĖ FUNDAMENTINIŲ MOKSLŲ FAKULTETE

VILNIUS TECH SA FMF VISUOTINIS SUSIRINKIMAS
PROTOKOLAS

2024 – 02 - 20
Vilnius

SRL – I 502

POSĖDŽIO PIRMININKAS: Ervin Borkovski

POSĖDŽIO SEKRETORIUS: Sigvidas Pijus Krinickas, Austėja Bernatavičiūtė, Ervinas

Dambrauskas

DARBOTVARKĖ:

1. Darbotvarkės patvirtinimas
2. Ačiū minutė
3. Dekanato informacija
4. Atsinaujinusi komanda
5. Komitetų informacija
6. SA FMF Finansų planas 2024 metams
7. Duombazė
8. Kompetentingos Lyderystės Programa
9. Pavasariniai mokymai
10. SARK mokymai
11. N2U savanorių paieška
12. Atsiprašau minutė



VISI SPRENDIMAI PRIIMTI BENDRU NUTARIMU

1. SVARSTYTA: Darbotvarkės patvirtinimas

NUTARTA: Įvyko

2. SVARSTYTA: Ačiū minutė

NUTARTA: Įvyko

3. SVARSTYTA: Dekanato informacija

NUTARTA:
Nuo šių metų įvedamos dirbtinio intelekto studijų programos, jos bus grynai FMF.
Vyksta TA įvertinimų pakeitimai: pagrinde nuostatai nėra keičiami, tačiau
dekanatas komunikuos su dėstytojais kurie neįrašo per 2 sav. įvertinimų. Jeigu tai
tęsiasi, bus įrašoma darbinė bauda, kuri keliaus į darbuotojo bylą. Tai reiškia, jog
metų gale dėstytojai negaus finansinių premijų. Jeigu taip atsitinka, jog po 2 sav.
dėstytojas neįrašo pažymių, komunikuoti patiems su dėstytojų, o jeigu ir toliau tai
kartojasi - kreiptis į dekanatą.
EPAM fakultetas - dėl pasaulinių politinių priežasčių Lietuvos Humanitarinis
universitetas užsidaro, o EPAM’as tenais turėjo kelis fakultetus, kuriuos
prijungs/perkels prie mūsų universiteto, tačiau prijungus, pasidarytų per daug
studentų FMF’uose. Tad yra svarstoma prijungti su EF, tačiau ir tai turi problemų,
kad gali EF persivadinti į Elektronikos ir Informatikos fakultetu.

4. SVARSTYTA: Atsinaujinusi komanda

NUTARTA:Mokslo metų pradžioje, komanda sudarė RSV, HR, Pirmininkas. Tad
dabar yra surasti sark, vice ir rinkodaros atstovai/koordinatoriai: Austėja M., Ervinas
D., Austėja B.

5. SVARSTYTA: Komitetų informacija
NUTARTA:

SARK: Atlikta uni erdvių analizė, bei bendrabučių apklausos analizė.
Šiuo metu atliekama papildomų neplanuojamų stuidjų išlaidų analizė (darbų
spausdininimas, licenzijų pirkimas ir t.t)
Naujienlaiškis vykdomas kartu su RsV
Seniūnų prestižo darbas baigtas, liko tik viską apivadalinti



Yra planuojama FMF inventorizacija
Yra kuriamas tarptautinių studentų atstovavimo modelis.

RsV: Vyko RsV mokymai
Šiuo metu yra svarbu atmintinių viešininimas, tiek senų tiek naujų (ženkliukai)
Duombazės atsiradimas - šiuo metu veikia ir dirba SA FMF nuotraukų duombazė.
Rudeninių nuotraukos yra sukeltos duombazėje.
Naujienlaiškis - ši idėja veikia gerai, juose bus SA F, bei pačių fakultetų veikla.
Meme’ai sugrįžta!

HR: Pavasariniai mokymai - šiais metais jie vyks su kitais fakultetais (KIF, EF).
Numatoma data balandžio 5-7, 12-14.

Rinkodara: Šiuo metu yra perdaroma laiškų rašymo procesas, yra idėja pasidaryti
FMF’ų IT mugę, kažkas panašaus į Karjerų mugę. Tai praplatintų galimybę gauti
soc. partnerių, mokamas praktikas ir panašiai. Mūsų dekanatas nori kartu su mūsų
rinkodara sudaryti įmonių sąrašą, t. y., mum susisiekti su dekanatu
bendradarbiaujančiomis įmonės ir siūlyti su mumis tęsti bendradarbiavimą.
Atsisakomą remėjų kurie toliau bendradarbiauja su Rusija: Gaidelis ir RedBull.
Rinkodara pasidarė didelę įmonių analizę, kurios bendradarbiauja su Rusija.
Bus bandoma susibendrauti su Cult.

Vice: Šiuo metu yra įtemptai dirbama su seniūnais. buvo pasileista apklausa apie
mūsų dėstytojus, kuri keliaus į dekanatą.
Vyks sėniūnų neformalus susitikimas. Skirtas seniūnų suartėjimui ir kontaktų
užmezgimui su užsienio studentais.
Po apklausos analizės vyks darbai su SPK.

Pimininkas: Joris Saulius paliko senato poziciją, tad po naujų FMF atstovų
rinkimų naujas atstovas - Ervin Borkovski.
Projektų rašymas kartu su CB - kiekvienais metais yra stengiamasi parašyti bent
po vieną projektą VSF’ui. Per metus yra pasidalinima po 250 tūkst. eur po
universitetus ir atstovybes. Šių metų projektų temos buvo nepalankios mūsų
tikslams (DI, studijų miestelis), bet sustojom ties “Studentų įsitraukimas
stiprininant Lietuvos gynybos pajėguma ir visuomenės atsparumą gėsmėms”. Šis
projektas jau pabaigtas ir yra laukiamo atsakymo - gegužės mėn.
Vices infopakas - šiuo metu yra ruošiamas visų atstovybių vicėms detalus
infopack’as.
Įranga - daug kas yra gauta, tačiau garso įranga yra ant pauzės.



Veiklos savianalizė - buvo pasiūlymas padaryti tam tikrą retrospektyvą apie mūsų
atstovybės renginius. Tai yra skirta tam, kad sužinoti kas yra verta tęsti ir daryti,
kas ne.
CSF - šiais metais yra ženkliai padidėjes atstovybės biudžetas, tiek iš CSF, tiek iš
dekanato. To priežastis yra dėl didelio užsieniečio studentų kiekio, kas priverčia
mus juos skubiai atstovauti.
Valdybos projektas - šis projektas bus teikiamas LSS ir bus susijęs su
psichologinės gerovės gerinimu visuomenėje.
LSS mentorystės programa
Farewell sesija ‘24 - vidinis renginys kovo 1 d., tiesiog for fun.

6. SVARSTYTA: SA FMF Finansų planas 2024 metams

NUTARTA: Įvyko

7. SVARSTYTA: Duombazė

NUTARTA: Pavyko gauti 8 TB duombazę SA F nuotraukom.

8. SVARSTYTA: Kompetentingos Lyderystės Programa
NUTARTA: Įvyko

9. SVARSTYTA: Pavasariniai mokymai
NUTARTA: Įvyko

10. SVARSTYTA: SARK mokymai
NUTARTA: Greitu metu vyks SARK mokymai ir kadangi tai sark yra visų
atstovybių pagrindas, tad kviečiame.

11. SVARSTYTA: N2U savanorių paieška
NUTARTA: Iki šio sekmadienio bus atidaryta N2U savanorių registraciją, labai
siūlome prisijungti. Taipogi kviečiam žmones kurie norėtų padėti organizuoti
sporto turnyrus.

12. SVARSTYTA: Atsiprašau minutė
NUTARTA: Įvyko
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